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Vragen voor het vragenhalfuur raad 27 januari 2015 
 
 
 

Voorzitter, 
 

Naar aanleiding van de ingezonden brief op de raadsagenda van de heer 
Verkerke m.b.t de parkeerplaatsen waarderhout heeft de fractie van de HOP 
de volgende vraag:  

 
Een aantal maanden geleden heeft de HOP een vraag in het vragenhalfuur gesteld naar de 
mogelijkheid tot het creëren van extra parkeerplaatsen aan de Noordkant van de Waarderhout. 
Toen hebben we het antwoord gekregen dat er geen ruimte was op gemeentegrond waar extra 
parkeerplaatsen gerealiseerd konden worden. 
In de brief geeft de heer Verkerke aan dat er grond is die niet gebruikt wordt als bos en op de 
juiste lokatie gesitueerd is voor extra parkeerplaatsen. 
 
De vraag van de HOP is dan ook: ziet het college de mogelijkheid, zo nodig in overleg met Staats 
Bosbeheer, om op dit stuk grond extra parkeerplaatsen te realiseren? 
 
Namens HOP, 
 
Carola P.M. van ’t Schip 
 


